
Iktatószám: 8277-3/2009 
 

Jegyzőkönyv 
 

mely készült az Oktatási Bizottság  2009. március 17-én tartott nyílt üléséről 
 

 
Jelen vannak: 
 
A bizottság részéről: 
Dr. Sípos Mihály elnök 
Láng András tag 
Bognár Ignácné külső szakértő tag 
Varga Pál külső szakértő tag 
 
Hiányzik: 
Csákvári Antal tag 
Gálfi Antal  tag 
Flaskay Miklós külső szakértő tag 
 
A hivatal részéről: 
Társy József irodavezető 
Dr. Juhászné Dr. Krecz Erzsébet 
Csontosné Kovács Mária 
Merczel Éva, szakképzési ügyintéző 
Csontosné Kovács Mária, Gazdasági ügyintéző 
 
Meghívott 

 
Takács Zoltán ügyvezető, ügyvezető 

 
Jegyzőkönyvvezető: Vassné Haraszti Zsuzsanna 
 
Dr. Sípos Mihály 
 
Köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy a bizottság határozatképes, mivel azon 4 fő 
megjelent. Kéri, szavazzanak a napirendi pontok elfogadásáról. Megállapítja, hogy a bizottság 
4 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta a napirendeket. 
 

1. Eger Megyei Jogú Város Közgyűlésének rendelet-tervezete a személyes gondoskodást nyújtó 

szociális, valamint a gyermekjóléti alapellátásokról és azok térítési díjairól szóló 14/2007. (III. 
30.) számú önkormányzati rendelet módosítására (SZEB, KGY) 

  Előterjesztő: Dr. Palotai Zsuzsanna, irodavezető 

 
 
 
Dr. Sípos Mihály 
Kérdés, hozzászólás nem lévén, kéri, szavazzanak. Megállapítja, hogy a bizottság 4 igen , 
egyhangú  szavazattal hozta meg az alábbi döntést 



 
 

 
11/2009 (III.17.) számú OB.döntés: 

 
 
A Bizottság javasolja a személyes gondoskodást nyújtó szociális, valamint a gyermekjóléti 
alapellátásokról és azok térítési díjairól szóló 14/2007. (III. 30.) sz. rendelet módosításáról 
rendelet-tervezet elfogadását 
 
 

 

2. Előterjesztés a közoktatási intézmények étkezési térítési díjainak és eladási árainak 2009. 
április 1-jei hatályú változásaival összefüggő előirányzat módosításokról (OB., KGB., PB., 
Kgy.) 

  Előterjesztő: 

  Társy József, Irodavezető 

  Előadó: 

  Csontosné Kovács Mária, Gazdasági ügyintéző 

 
Társy József 
 
Elmondja, hogy hazai viszonyok között az emelések 8-12% között mozognak, ehhez képest a 
4% nem magas. 
 
Dr. Sípos Mihály 
Kérdés, hozzászólás nem lévén, kéri, szavazzanak. Megállapítja, hogy a bizottság  4 igen , 
egyhangú szavazattal hozta meg az alábbi döntést: 

 
12/2009 (III.17.) számú OB.döntés: 

 
 
A Bizottság támogatja a  közoktatási intézmények étkezési térítési díjainak és eladási árainak 
2009. április 1-jei hatályú változásaival összefüggő előirányzat módosításokról javaslat 
Közgyűlés elé történő terjesztését. 

 
 

3. Előterjesztés az EKVI SZMSZ-éről, valamint az EKVI és a hozzátartozó részben 

önállóan gazdálkodó költségvetési szervek közötti megállapodásról  

  Előterjesztő: 

  Dr. Estefán Géza, címzetes főjegyző 

  Előadó: 

  Juhászné dr. Krecz Erzsébet irodavezető 

  Meghívott: 

  Molnár László 

 



Juhászné dr. Krecz Erzsébet  
 
Elmondja, hogy ez az anyag többszörös egyeztetés során született meg, melyet valamennyi 
intézményvezető elfogadott. A státusztörvény miatt sok feladatuk lesz a jövőben, mert érinti 
az intézmények státusát, alapító okiratát, a megállapodásokat. 
 
Varga Pál 
 
Jó ötletnek tartja azt, hogy az igazgató úr összeszervezett egy csapatot és azt is, hogy az 
intézményeket mind meglátogatták, hiszen így megbeszélhették a közös ügyeket és 
problémákat 
 
Molnár László 
 
Megállapodtak abban a Gazdasági irodával, hogy alszámlát nyitnak, mely ingyenes, ugyanígy 
a bankkártyával való vásárlás, természetesen itt maximálva van az összeg. 
Szeretnék egységesen megoldani az étkezési díj és az adóelszámolást. A szoftvert már 
beszerezték hozzá, melyet összekötnek egy pénztárgéppel. Közvetlen kapcsolatban lennének 
az étkezési helyekkel, így az elszámoltatás is egyszerűsödne a következő évben. 
 
Balogh László 
 
A különböző munkafázisokat egyeztetni kell, hogy megfelelő módon tudjon működni az új 
rendszer. 
 
Dr. Juhászné Dr. Krecz Erzsébet 
 
 
Megjegyzi, hogy ez a rendszer az étkezés normatív elszámolását is tudja kezelni 
 
Dr. Sípos Mihály 
Kérdés, hozzászólás nem lévén, kéri, szavazzanak. Megállapítja, hogy a bizottság 4 igen , 
egyhangú szavazattal hozta meg az alábbi döntést: 

 
13/2009 (III.17.) számú OB.döntés: 

 
A Bizottság támogatja az  EKVI SZMSZ-éről, valamint az EKVI és a hozzátartozó 
részben önállóan gazdálkodó költségvetési szervek közötti megállapodásról szóló javaslat 
Közgyűlés elé történő terjesztését. 
 

 

4. Javaslat az önkormányzati fenntartású három csoportos óvodák átszervezésére (OB., KGB., 
PB., JÜB., Kgy.) 

  Előterjesztő: 

  Társy József irodavezető 

  Előadó: 

  Kovács László alsófokú ügyintéző 

 
Dr. Sípos Mihály 



 
A szülők jelezték, hogy szeretnének ennél a napirendnél benn lenni, ezt a lehetőséget megadta 
számukra 
Ennek az anyagnak előzménye van, már tárgyalta a Közgyűlés, de nem kapott támogatást. 
 
Bognár Ignácné 
 
Ő Óvónő és ezt a javaslatot nem tudja elfogadni, egyetért a szülők aggodalmával. Az 
előzmény az, hogy 17 óvodát össze akartak vonni és egy egységes óvodát akartak létrehozni, 
ez a tervezet nem kapott támogatást. Most az a terv, hogy a 3 csoportos óvodák tagozódjanak 
be az anyaóvodák mögé. Ez mind a szülők, mind a gyerekeket károsan érintené, óvónők 
elbocsátásáról is lenne szó, két családanya kerülne az utcára a helyettesítő óvónővel. Jó lenne 
tudni azt is, hogy két-három év múlva hány gyermek érkezik az óvodai hálózatba és azt is 
tudni kéne, hogy pár év múlva az óvónői állomány hány %-a fog nyugdíjba menni. Ezt a két 
adatot kéne figyelembe venni és  ahhoz igazítani  a változtatásokat 
 
Szülői munkaközösség véleménye 
 
 
Ők is a szakmai munkát tartják aggályosnak, nem látják biztosítottnak a gyermekek 
felügyeletét 
Áttanulmányozták a jogszabályokat is, és nem találtak olyan passzust, mely kötelezné a 
fenntartókat az átalakításra, ezért kérik, hogy mindenképpen maradjon meg ez a forma. 
Ez a döntés tehát gazdasági érdekek mentén született, de ez csak rövid távú érdekeket 
szolgálhat, szakmailag viszont a gyermekek látnák a kárát. Ezek az intézkedések maguk után 
vonják a csoportok egyesítését, a feladatok szétosztását, tehát a hosszú évek alatt kialakult 
minőségi szakmai munka csorbulna, háttérbe szorulna. Az óvodák elveszítenék, családias, 
egyedi jellegüket. 
 
Balogh László 
 
Az előtte lévő szakértői véleményt törvényességi szempontból teljesen korrektnek tartja. Az 
óvodavezető visszakerülne a tanuló csoportba és onnan látnák el a feladataikat. Azonban nem 
biztos, hogy egy jól kialakult gyakorlaton érdemes, szerencsés módosítani egy csekély 
megtakarítás reményében. Az anyagban megfogalmazott előnyök számukra nem azok, nem 
találnak semmi olyan okot, ami az átszervezést valóban indokolttá tenné. Sem a tárgyi 
eszközök átcsoportosítása, sem a programok összevonása nem indokolja az átszervezést 
A 2 álláshely megszűnése nem indokol ilyen fajta racionalizálást. 
 
Társy József 
 
Elmondja, hogy létszám tekintetében is kb. ugyanannyi fővel számolnak 2 év múlva is. 
Nyugdíjazás kb. 20%-ot érint a felvázolt időszakban, de szerinte ez az időszak nem szempont. 
Több menetben egyeztettek a vezető óvónő kollégákkal és a szakmai kollégiumokkal, tehát az 
anyag egy konszenzus keretében született, bármilyen meglepő. 
A jogalkotó kötelező jelleggel nem fogalmaz meg átalakításokat, azonban kimondja azokat a 
feltételeket, amiket biztosítani kell, ezt pedig teljesíteni kell.  
Pénzügyileg 7,5 millió forint megtakarítást jelent ez a döntés , vagyis a költséghatékonyságot 
is szolgálja. A szakértői anyag teljesen egyértelmű, ez a megoldás tisztességes, a szakértők is 
nevüket adták ehhez. 



 
Balogh László 
 
Ő el tudja fogadni azt, hogy egy több csoportos óvodában a feladatok növekednek. Szerinte a 
vezetői pótlékokkal is lehet differenciálni. 
A szakértői anyag nem támasztja alá számára azt, hogy az abban feltüntetett pozitívumokat 
csak ilyen átszervezéssel lehet végrehajtani. 
 
Varga Pál 
 
Elmondja, hogy nem önkormányzati óvodánál is van olyan óvónő, aki csoportban dolgozik, 
ott segítőre van szükség, lehet, hogy ebben az esetben is. 
 
Szülők: 
 
Ott ez azért sikerül, mert mind a vezetői, mind az óvónői feladatokat helyben kell megoldani. 
Itt viszont több óvodáról van szó. 
Már a középső és a nagycsoportokban is iskola előkészítő foglalkozások zajlanak, amit 
helyettesítő óvónővel nehezen tudnak elképzelni. 
A javaslat nem garantálja azt, hogy a tagóvodák minőségi munkája szinten marad, ezt 
hiányolják. 
 
Társy József 
 
Szakmailag nem jelent visszalépést, a felelősség pedig az anyaóvoda vezetőjéé lesz. 
Az is fontos, hogy Egerben egyetlen intézményt sem kell becsukni, de  a stabilitáshoz kell egy 
kis módosítás, a jogszabályhoz való igazodás és a stabilitás. 
 
Szülők 
 
A kérdés, az, hogy van- e arra garancia a jövőben, hogy a szakmai színvonal visszaálljon. 
Ezen a téren az összevonás tekintetében a tapasztalatok negatívak 
 
 
Dr. Sípos Mihály 
 
Nincs semmilyen szádék arra, hogy rombolják az óvodák színvonalát, tehát nem szerencsés 
úgy viszonyulni, hogy egy intézkedés eleve rossz lesz. 
 
Flaskay Miklós 
 
Az, hogy milyen szakmai munka folyik az óvodákban, függetlennek kell lenni a szervezeti 
kérdésektől. Egerben egyetlen óvoda sem önálló. Csak szakmai önállóságuk van. A munka 
jelentős részét teszi ki a gazdasági ügyek vitele. A gyerek szemszögéből nem változik semmi. 
A szülők ugyanabba az épületbe és csoportba fogják hordani a gyerekeket. Ez egy jól 
előkészített anyag, világos és szakszerű. 
 
 
 
 



 
Dr. Sípos Mihály: 
 
Minden esetben abból indultak ki, hogy az óvodákban a szakmai színvonal kiváló. 
Ugyanakkor 7,5 millió forintról van szó. Nem nagy összeg, de ha az óvodáknak kellene 
kitermelni, akkor bizony nagy lenne. Nem lehet tehát a gazdasági megfontolásokat lesöpörni 
az asztalról, nem etikus. 
A jogi megközelítés teljesen korrekt. Attól el lehet térni, azonban az pénzbe kerül. 
Egy rendszer önmagában nem lehet tehát jó vagy rossz.. Keményen figyelembe kell venni a 
jogi és gazdasági megfontolásokat, meg kell vizsgálni, mi a legoptimálisabb az adott 
szervezeti kereten belül. 
Kérdés, hozzászólás nem lévén, kéri, szavazzanak. Megállapítja, hogy a bizottság 4 igen és 1 
nem szavazattal  hozta meg az alábbi döntést 
 

 
14/2009 (III.17.) számú OB.döntés: 

 
 
1. Eger Megyei Jogú Város Oktatási Bizottsága támogatja a Napköziotthonos Óvoda (3300 

Eger, Kodály Zoltán utca 1.) átszervezését úgy, hogy 2009. július 1-jei hatállyal az 
intézmény a Szivárvány Napköziotthonos Óvoda (3300 Eger, Kertész utca 38.) 
tagintézménye legyen. 

 
Felelős:   Érintett intézményvezetők 

Társy József - Oktatási, Kulturális, Sport és Ifjúsági Iroda Vezetője 
  Juhászné Dr. Krecz Erzsébet - Gazdasági Iroda Vezetője 
  Dr. Barta Viktor - Jogi és Szervezési Iroda Vezetője 
Határidő: 2009. július 1. 

 
2. Eger Megyei Jogú Város Oktatási  Bizottsága támogatja a Napköziotthonos Óvoda 

(3300 Eger, Köztársaság tér) átszervezését úgy, hogy 2009. július 1-jei hatállyal az 
intézmény a Napköziotthonos Óvoda (3300 Eger, Nagyváradi utca) tagintézménye 
legyen. 

 
Felelős:   Érintett intézményvezetők 

Társy József - Oktatási, Kulturális, Sport és Ifjúsági Iroda Vezetője 
  Juhászné Dr. Krecz Erzsébet - Gazdasági Iroda Vezetője 
  Dr. Barta Viktor - Jogi és Szervezési Iroda Vezetője 
Határidő: 2009. július 1. 

 
3. Eger Megyei Jogú Város Oktatási Bizottsága támogatja a Napköziotthonos Óvoda 

(3300 Eger, Széchenyi utca 4.) átszervezését úgy, hogy 2009. július 1-jei hatállyal az 
intézmény az Eszterlánc Óvoda (3300 Eger, Remenyik Zsigmond utca 17.) 
tagintézménye legyen. 

 
Felelős:   Érintett intézményvezetők 

Társy József - Oktatási, Kulturális, Sport és Ifjúsági Iroda Vezetője 
  Juhászné Dr. Krecz Erzsébet - Gazdasági Iroda Vezetője 
  Dr. Barta Viktor - Jogi és Szervezési Iroda Vezetője 
Határidő: 2009. július 1. 



 
 

5. Előterjesztés az Egri TISZK Kiemelkedően Közhasznú Nonprofit Kft. működésének 
felülvizsgálatáról, továbbá a szakképzési feladatok megosztásáról (OB., KGB., PB., Kgy.) 

  Előterjesztő: Társy József, Irodavezető 

  Előadó: Merczel Éva, szakképzési ügyintéző 

  Meghívott: 

  Takács Zoltán ügyvezető, ügyvezető 

 
Demeter András: 
 
Nehézen kivitelezhetőnek tartja azt, hogy az elektronikus napló szeptembertől bevezetésre 
kerüljön minden érintett iskolában. Van olyan kolléga, amelyik 5-6 féle csoportot is vezetnek, 
számítógéphez, internethez nehezen jutnak hozzá. 
Az RFKB döntése alapján kell a szakmákat felülvizsgálni, de azt pld nem tudják, hogy mikor, 
pedig a bizottság elvárásait be kellene integrálniuk. 
 
 
Flaskay Miklós: 
 
Nem érti, hogy a Tanácsadó Testület létrehozásáért miért az ügyvezető felel. Kik lesznek 
benne? 
 
Takács Zoltán: 
 
A testület tagságának összetételét egy OM rendelet írja elnöke az alpolgármester, de jelen 
vannak a domináns cégek, a tulajdonosok, a kamara  képviselői is. 

 
 

Flaskay Miklós: 
 
Az is kérdés, hogy ez a javaslat hova kerül, melyik testület elé. 
 
Dr. Sípos Mihály  
 
A lényeg az, hogy a létrejövő intézmények felett legyen egy tanácsadó testület. A javaslatnak 
mindenképpen be kellene többi az Oktatási Bizottság elé és majd eldöntik, hogy menjen –e 
Közgyűlés elé vagy sem. 
Kérdés, hozzászólás nem lévén, kéri, szavazzanak. Megállapítja, hogy a bizottság az alábbi   
szavazattal hozta meg döntéseit. 
 

1. - es pont: egyhangú 
2. - es pont egyhangú 
3. - as pont : egyhangú 
4. - es pont egyhangú 
5.  - ös pont egyhangú 

 
 

 



/ 
152009 (III.17.) számú OB.döntés: 

 
 

1. A Bizottság támogatja az előterjesztés Közgyűlés elé történő terjesztését. 
 

2. A Bizottság támogatja, hogy az Egri TISZK Kiemelkedően Közhasznú Nonprofit Kft. 
ügyvezetője, a cég működési költségeinek csökkentése céljából a meglévő 
szolgáltatási szerződéseket vizsgálja felül, továbbá kezdjen tárgyalásokat a 
szerződéses partnerekkel a szolgáltatási díjak csökkentésére vonatkozóan.  

 
Felelős: A jegyző megbízásából 
 

Egri TISZK Kiemelkedően Közhasznú Nonprofit                        
Kft. 

 Takács Zoltán 
 Ügyvezető 
 
Határidő: 2009. április 30. 

 
3. A Bizottság támogatja, hogy az Egri TISZK Kiemelkedően Közhasznú Nonprofit Kft. 

ügyvezetője, a pályázati szakasz lezárását követő működés feladatrendszeréhez 
igazítva vizsgálja felül a foglalkoztatottak létszámát és feladatkörét.  

 
Felelős: A jegyző megbízásából 
 
 Egri TISZK Kiemelkedően Közhasznú Nonprofit 
Kft. 
 Takács Zoltán 
 Ügyvezető 
 
Határidő: 2009. április 30. 

 
4. A Bizottság támogatja, hogy az Egri TISZK Kiemelkedően Közhasznú Nonprofit Kft. 

ügyvezetője, a Központi Képzőhelyen történő gyakorlati képzés tanulószerződéssel 
történő megszervezését, a pénzügyi összefüggések bemutatása mellett vizsgálja meg. 

 
Felelős: A jegyző megbízásából 
 
 Egri TISZK Kiemelkedően Közhasznú Nonprofit 
Kft. 
 Takács Zoltán 
 Ügyvezető 
 
Határidő: 2009. augusztus 31. 

 
 
5. A Bizottság támogatja, hogy az Egri TISZK Kiemelkedően Közhasznú Nonprofit Kft. 

fokozatosan, az iskolai akkreditációk lejártával vegye át az iskolarendszeren kívüli 
felnőttképzési feladatokat. 



 
Felelős: A jegyző megbízásából 
 
 Oktatási, Kulturális, Sport és Ifjúsági Iroda 
 Társy József  
 Irodavezető 
 
 Egri TISZK Kiemelkedően Közhasznú Nonprofit 
Kft. 
 Takács Zoltán 
 Ügyvezető 
 
Határidő: folyamatos, de legkésőbb 2010. december 31. 

 
6. A Bizottság támogatja az Egri TISZK Kiemelkedően Közhasznú Nonprofit Kft. 

Szakmai Irányító Testületének megalakítását, és a Tanácsadó Testület  működtetését. 
 
Felelős: A jegyző megbízásából 
 

 Egri TISZK Kiemelkedően Közhasznú Nonprofit 
Kft. 

 Takács Zoltán 
 Ügyvezető 
 
Határidő: 2009. május 31. 

 
 
 

6. Javaslat a szakképzési fejlesztési támogatás felosztásának rendszerére (OB., KGB., PB., 
Kgy.) 

  Előterjesztő: 

  Társy József, Irodavezető 

  Előadó: 

  Merczel Éva, Szakképzési ügyintéző 

  Meghívott: 

  Takács Zoltán ügyvezető 

 
Merczel Éva, Szakképzési ügyintéző 
 
Elmondja, hogy a Költségvetési és Gazdálkodási Bizottság az A javaslat mellett döntött, 5 
igen egyhangú szavazattal. 
 
Társy József 
 
Megjegyzi, hogy a központi pályázati pénzek és lehetőségek jelentősen megcsappantak. 
 
 
 



 
Dr. Sípos Mihály 
Kérdés, hozzászólás nem lévén, kéri, szavazzanak a 2. határozati javaslat  A variációra. 
Megállapítja, hogy a bizottság 4 igen  szavazattal hozta meg az alábbi döntést 
 
 

 
16/2009 (III.17.) számú OB.döntés: 

 
 

1. A Bizottság támogatja a javaslat Közgyűlés elé történő terjesztését. 
 
2. A. A Bizottság támogatja a szakképzési fejlesztési támogatás felosztási 

rendszerére megfogalmazott A javaslatot: 
 
Az intézmény által gyűjtött fejlesztési támogatás 10%-a a központi képzőhelyen 
megvalósítandó tárgyi eszköz fejlesztésre, 2,5%-a a központi képzőhelyen ezzel 
összefüggésben felmerült működési kiadásokra, 5%-a pedig a TISZK által szervezett 
pedagógus továbbképzésre legyen elkülönítve. A maradék összeg (82,5%) kerüljön az 
intézménynek átadásra, melynek 85%-a fejlesztésre, 15%-a működési kiadásokra 
kerüljön felhasználásra. 

 
3. A Bizottság támogatja, hogy az Egri TISZK Kiemelkedően Közhasznú Kft. által 

gyűjtött fejlesztési támogatás összegéből 20% egy kiemelt szakmacsoport 
intézményben megvalósuló tárgyi eszköz fejlesztésére, koncentráltan kerüljön 
felhasználásra. Az összeg felhasználásáról a TISZK Szakmai Tanácsadó Testülete 
javaslatára a társaság Taggyűlése döntsön. 

 
4. A Bizottság támogatja, hogy az Egri TISZK kiemelkedően Közhasznú Nonprofit Kft. 

taggyűlésén Eger Megyei Jogú Város Önkormányzata, mint a többségi tulajdonos 
képviseletében Habis László Polgármester a társaság taggyűlésén előterjessze a 2.-3. 
pontokban elfogadott javaslatot. Továbbá támogatja, hogy a Közgyűlés adja meg 
felhatalmazását arra vonatkozóan, hogy a Polgármester a társaság taggyűlésén a 
javaslatban foglaltak elfogadására szavazzon. 

 
Felelős: Habis László 
 polgármester 

 a Jegyző megbízásából 
 Oktatási, Kulturális, Sport és Ifjúsági Iroda 

 Társy József 
 Irodavezető 
 Egri TISZK Kiemelten Közhasznú Nonprofit Kft. 
 Takács Zoltán 
 ügyvezető 
 
Határidő: 2009. május 31. 

 
 
 
 



 

7. Előterjesztés a 8/2009.(II.26.) ÖM rendelet alapján a bölcsődék és közoktatási 
intézmények infrastrukturális fejlesztéséhez igényelhető támogatási lehetőségről. (UKB, 
KGB, OB, SZEB, Kgy.) 

  Előterjesztő: 

  Gadavics Gyula, Irodavezető 

  Előadó: 

  Bori Attila urbanisztikai ügyintéző, területfejlesztési ügyintéző 

 
Bori Attila urbanisztikai ügyintéző, területfejlesztési ügyintéző 
 
Elmondja, hogy a Költségvetési és Gazdálkodási Bizottság mindegyik határozati javaslatot 
támogatta 
 
Dr. Sípos Mihály 
Kérdés, hozzászólás nem lévén, kéri, szavazzanak. Megállapítja, hogy a bizottság 4 igen 
egyhangú   szavazattal hozta meg az alábbi döntést 
 
 

 
17/2009 (III.17.) számú OB.döntés: 

 
 
 

1. Eger Megyei Jogú Város Közgyűlése támogatja a 8/2009. (II. 26.) ÖM rendelet 
alapján igénybe vehető támogatás kapcsán a Bölcsődei Igazgatóság (Semmelweis 
Bölcsőde - Eger, Vizimolnár u. 2., Cecey Éva Bölcsőde - Eger, Tittel Pál út 8.) 
fejlesztési pályázatának benyújtását és egyúttal biztosítja a maximális támogatás 
igénybevételéhez szükséges 5 millió Ft önerőt. Felhatalmazza a Polgármestert a 
beadásához szükséges dokumentumok aláírására. 

 
 

Felelős: Habis László 
 polgármester 

Határidő: 2009. március 30. 
 
 

2. Eger Megyei Jogú Város Közgyűlése támogatja a 8/2009. (II. 26.) ÖM rendelet 
alapján igénybe vehető támogatás kapcsán a Joó János Óvoda (3300 Eger, 
Kallómalom utca 1-3.) fejlesztési pályázatának benyújtását és egyúttal biztosítja a 
maximális támogatás igénybevételéhez szükséges 5 millió Ft önerőt. Felhatalmazza a 
Polgármestert a beadásához szükséges dokumentumok aláírására. 

 
 

Felelős: Habis László 
 polgármester 

Határidő: 2009. március 30. 
 
 



3. Eger Megyei Jogú Város Közgyűlése támogatja a 8/2009. (II. 26.) ÖM rendelet 
alapján igénybe vehető támogatás kapcsán a Napköziotthonos Óvoda (3300 Eger, 
Nagyváradi u.) fejlesztési pályázatának benyújtását és egyúttal biztosítja a maximális 
támogatás igénybevételéhez szükséges 5 millió Ft önerőt. Felhatalmazza a 
Polgármestert a beadásához szükséges dokumentumok aláírására. 

 
 

Felelős: Habis László 
 polgármester 

Határidő: 2009. március 30. 
 
 

4. Eger Megyei Jogú Város Közgyűlése támogatja a 8/2009. (II. 26.) ÖM rendelet 
alapján igénybe vehető támogatás kapcsán a Napköziotthonos Óvoda (3300 Eger, 
Tavasz utca 1.) fejlesztési pályázatának benyújtását és egyúttal biztosítja a maximális 
támogatás igénybevételéhez szükséges 5 millió Ft önerőt. Felhatalmazza a 
Polgármestert a beadásához szükséges dokumentumok aláírására. 

 
 

Felelős: Habis László 
 polgármester 

Határidő: 2009. március 30. 
 
 

5. Eger Megyei Jogú Város Közgyűlése támogatja a 8/2009. (II. 26.) ÖM rendelet 
alapján igénybe vehető támogatás kapcsán Felsővárosi Általános Iskola (Tinódi 
Sebestyén Tagiskolája és Balassi Bálint Tagiskolája) fejlesztési pályázatának 
benyújtását és egyúttal biztosítja a maximális támogatás igénybevételéhez szükséges 5 
millió Ft önerőt. Felhatalmazza a Polgármestert a beadásához szükséges 
dokumentumok aláírására. 

 
 

Felelős: Habis László 
 polgármester 

Határidő: 2009. március 30. 
 
 

6. Eger Megyei Jogú Város Közgyűlése támogatja a 8/2009. (II. 26.) ÖM rendelet 
alapján igénybe vehető támogatás kapcsán a Dr. Kemény Ferenc Általános Iskola 
(3300 Eger, Kodály Zoltán utca 5.) fejlesztési pályázatának benyújtását és egyúttal 
biztosítja a maximális támogatás igénybevételéhez szükséges 5 millió Ft önerőt. 
Felhatalmazza a Polgármestert a beadásához szükséges dokumentumok aláírására. 

 
 

Felelős: Habis László 
 polgármester 

Határidő: 2009. március 30. 
 
 



7. Eger Megyei Jogú Város Közgyűlése támogatja a 8/2009. (II. 26.) ÖM rendelet 
alapján igénybe vehető támogatás kapcsán a Pásztorvölgyi Általános Iskola és 
Gimnázium (3300 Eger, Pásztorvölgy utca 25.) fejlesztési pályázatának benyújtását és 
egyúttal biztosítja a maximális támogatás igénybevételéhez szükséges 5 millió Ft 
önerőt. Felhatalmazza a Polgármestert a beadásához szükséges dokumentumok 
aláírására. 

 
 

Felelős: Habis László 
 polgármester 

Határidő: 2009. március 30. 
 

8. Tájékoztató az Új Magyarország Fejlesztési Terv már elfogadott 2009-2010 évi regionális és 
ágazati akcióterveinek pályázati konstrukciójáról (KGB, OB, IMB, KB, UKB, SZEB, PB, 
ISB, KGY) 

  Előterjesztő: 

  Gadavics Gyula, Irodavezető 

  Előadó: 

  Tóth Ferenc, Területfejlesztési ügyintéző 

 
Tóth Ferenc, Területfejlesztési ügyintéző 
 
Ezek az akciótervek már tartalmazzák azokat az elképzeléseket, ami alapján ki lesznek írva a 
pályázatok, melyek március közepétől várhatóak 
 

A bizottság tudomásul vette a tájékoztatót 
 
 

9. Tájékoztató az önkormányzati fenntartású középiskolai kollégiumok 2009-2013. évekre 

vonatkozó felújítási tervéről 

  Előterjesztő: 

  Társy József, Irodavezető 

  Gadavics Gyula, Irodavezető 

 
A bizottság tudomásul vette a tájékoztatót 

 

10. Tájékoztató az óvodai étkezési térítési díj beszedésének rendjéről (OB., ) 

  Előterjesztő: 

  Társy József, Irodavezető 

 
 

A bizottság tudomásul vette a tájékoztatót 
 
 
 
 



 

11. Tájékoztató a munkaerő-gazdálkodási rendszer működéséről (OB.,) 

  Előterjesztő: 

  Társy József, Irodavezető 

 
A bizottság tudomásul vette a tájékoztatót 

 
 

12. Tájékoztató a nevelési- oktatási intézményekben a szabadságkiadás rendjéről (OB.,) 

  Előterjesztő: 

  Társy József, irodavezető 

 
A bizottság tudomásul vette a tájékoztatót 

 
kmf. 

 
Dr. Sípos Mihály 

elnök 
Vassné Haraszti Zsuzsanna 

jegyzőkönyvvezető 
 
 
 


